
  
HØNEFOSS-ØST ROTARYKLUBB 

Referat fra Klubbtjenestekomiteen 
 
Møtetid:  Tirsdag 8. februar 2021 

Møtested:  Bjørn Geirr Harsson, Rudslia 14, Røyse 

 

Tilstede: Bjørn Geirr Harsson, Bjørn Henning Solhjem, Stein Tore Paulsen, 

Tove Mjøen Eilertsen og Endre Erlandsen 

Meldt forfall/Ikke tilstede: Parviz Salimi, Viera Rozmara-Frydenlund, 

      Ragnvald Lien, Arnfinn Lundem og Anton Gomnæs. 

 

Referat til: Komiteen og president Ove Erik Helgesen, samt de andre komitèlederne. 

 

 

• Programforslag 

Kun 2 møter ledig før sommeren, resten er «fullbooket» allerede       

Forslag: Preben Johannessen – Min erfaring som konservator ved museet – Ansv.:Bjørn Geirr 

               Bedriftsbesøk Monserud renseanlegg og andre forslag fra siste peismøte. 

 

• RYLA 

Ta kontakt med Campus Ringerike (USN) om mulige kandidater. 

Viser også til tidligere forslag fra peismøtet 9.november (bla. de som fikk trainee-plass).  

Kandidatene bør være minst 20, helst 25 år, selv om ledertalentene kan være 18-30. 

 

• Eventuell sammenslåing av klubbene  

Det er antall aktive medlemmer som er viktig, så hvordan få flere til å møte regelmessig? 

Aktive medlemmer er er like viktig uavhengig av sammenslåing eller ikke. 

Ved en eventuell sammenslåing må ikke økt antall medlemmer bli en sovepute med tanke på 

rekruttering, som er like viktig uansett utfall av prosessen vi skal igjennom. 

Komiteen ønsker utvidet samarbeid med HRRK ift bedriftsbesøk og visse foredrag. 

Bjørn Geirr blir klubbkomiteens representant for å lage et grunnlagsdokument. 

 

• Medlemsverving  

Komiteen foreslår at klubben følger opp listene fra de siste årene, da det er en del navn som er 

merket med «2020» og «senere». Pga Covid er vel ikke disse fulgt opp. 

 

• Club Visioning 

Vi forstår det slik at dette er for å hjelpe klubber til å få opp spiriten og utvikle seg på lang sikt.  

Det er ønskelig at vi får mer informasjon om dette ved å enten invitere AG Ivar eller at Svein Eystein 

informerer på et møte. Kan være aktuelt på presidentens møte om det er tid til dette. Endre tar 

kontakt med president Ove Erik for å informere om komiteens forslag.  

(Endre har i ettertid hatt kontakt med Ove Erik, som følger opp videre) 

 

• Prosjekter i komiteene 

Tradisjonelle arrangementer (samt klargjøring før hvert møte      ) 

Ref.: Endre 


